
Zápis z 2. schůze rady uživatelů, 16.6.2020 

Přítomni: Kristýna Bukvišová, Michal Horký, Jakub Hrubý, Eva Šťastná, Ondřej Wojewoda (User 
Committee), Richard Kolář, Ondřej Man, Michal Urbánek, Jiří Zíta (CF Nano) 

1) Na webu CEITEC Nano chybí zápis z 1. schůze rady uživatelů 
• Bude zjednána náprava (zajistí R. Kolář) 

 
2) Zachování bezpečnosti v laboratořích 

• Roušky už nejsou povinné, pokud uživatelé zachovají mezi sebou dostatečný odstup 
(doporučené 2m) 

• Dezinfekce na ruce u vstupu do budovy a do laboratoří by měla zůstat i po odeznění 
korona-krize. Toto je ale v kompetenci údržby prostor (ne CEITEC Nano) proto bude o 
průběžné doplňování dezinfekce zažádáno (zajistí R. Kolář). 
 

3) Laboratoře strukturní analýzy 
• Do filtru bude instalován zásobník na jednorázové ponožky (zajistí O. Man). 
• Do filtru bude umístěno zrcadlo (zajistí O. Man). 
• Vzhledem k vytíženosti elektronových mikroskopů (zejména Verios a Lyra) bude rozeslán 

uživatelům informační email o možnosti přístupu na Miru (zajistí R. Kolář). 
• Software na Veriosu pro EDS, EBSD a WDS analýzu Team je už dlouhou dobu nespolehlivý, 

náprava je stále v procesu řešení (ke zdržení došlo i kvůli zavřeným hranicím během 
posledních měsíců). Problém by měl být odstraněn během července, nejpozději srpna 
2020 (řeší O. Man). 
 

4) Electrical Workshop 
• Po stížnostech uživatelů na nepořádek a nejasná pravidla užívání začala přestavba dílny, 

která by měla být dokončena nejpozději koncem srpna 2020. V návaznosti na rekonstrukci 
budou uživatelé muset absolvovat nová školení a dílna bude zanesena i do booking 
systému. 
 

5) Nové informace na webu CEITEC Nano 
• Na webu přibyla (a je postupně rozšiřována) Document library, kde pro uživatele budou 

dostupné seznamy zkušených uživatelů, Quick guides a Troubleshooting documents pro 
jednotlivé přístroje (tyto dokumenty pak budou v papírové či elektronické podobě 
dostupné i přímo u příslušných přístrojů). Členové rady uživatelů dostupné materiály 
projdou a v případě potřeby navrhnou změny/doplnění a přístroje, u nichž by tyto 
dokumenty měly být vytvořeny přednostně. 
 

6) Pozdní rušení rezervací v booking systému 
• K. Bukvišová nadnesla problém pozdního rušení rezervací u vytížených přístrojů (zejména 

Verios), kdy někteří uživatelé rozesílají informaci o zrušení velmi pozdě (jen pár hodin před 
vlastní rezervací). Při školeních bude proto budoucím uživatelům zdůrazněno, aby ostatní 
uživatele o případné zrušené rezervaci informovali co nejdříve. R. Kolář navrhl možné 
řešení tohoto problému v novém booking systému – maily o zrušené/upravené rezervaci 
by se posílaly automaticky. Každý uživatel by si mohl vybrat, u kterých přístrojů budou 
změny rezervací sledovány a v jakém časovém intervalu mu budou tyto informace zasílány 
(např. změny uskutečněné do 24 hodin před začátkem rezervace apod.). 



 
7) Ostatní  

• O. Wojewoda připomněl, že na online jídelním lístku CookPointu (na webu ani Facebooku) 
stále nejsou uvedeny alergeny – E. Šťastná ohledně toho už dříve kontaktovala CookPoint 
prostřednictvím emailu, ale bez odezvy. Připomínku proto vedení CookPointu předá R. 
Kolář. 

• Rada uživatelů 2. července 2020 uspořádá společné grilování s uživateli. Na organizaci této 
události budou uvolněny finance na nákup drobného občerstvení (do výše 3000 Kč). 

• J. Hrubý navrhl pravidelné hraní fotbalu na hřišti CESA, např. jednou za dva týdny. 
Prostřednictvím hromadného mailu zjistí zájem uživatelů a v návaznosti na výsledek 
průzkumu bude organizace fotbalových setkání pokračovat. 

• Uživatelé se na radu uživatelů obrátili s dotazem na dříve pravidelné a oblíbené 
mezinárodní obědy/večeře, kdy účastníci sami donesli doma připravené občerstvení, které 
pak sdíleli s ostatními. Rada uživatelů zkusí tato setkání ve spolupráci s Kateřinou Vlkovou 
a Janou Pruškovou obnovit. 

• Letos na podzim se bude konat 5. Nano User Meeting. R. Kolář navrhl změny v programu 
tradičního setkání, aby bylo setkání odlišné od předchozích. Navrhl např. 
odpolední/večerní část uspořádat na parníku na přehradě. Do rozhodování o podobě Nano 
User Meetingu budou zahrnuti i sami uživatelé, kteří na společném grilování (2.7.2020) 
budou moci vyplnit krátký dotazník týkající se možných podob události. Tento dotazník 
připraví R. Kolář a E. Šťastná.  

• V souvislosti s Nano User Meetingem také R. Kolář a M. Urbánek nadnesli klesající zájem 
účastníků o prezentaci své práce během Poster Session. Před samotnou událostí proto 
kontaktují vedoucí jednotlivých výzkumných skupin, aby apelovali na svoje studenty, pro 
které může být prezentace vlastního posteru přípravou na větší (mezinárodní) konference. 
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ENGLISH version bellow 

Meeting minutes from User Committee, 16/6/2020 

Present: Kristýna Bukvišová, Michal Horký, Jakub Hrubý, Eva Šťastná, Ondřej Wojewoda (User 
Committee), Richard Kolář, Ondřej Man, Michal Urbánek, Jiří Zíta (CF Nano) 

1) There is missing a record from the first Users´ council meeting on the CEITEC Nano websites 
• That is the job for R. Kolář – he promised to do so. 

2) Maintaining safety in laboratories 
• Veils are no longer mandatory if users keep a sufficient distance between them (2m 

recommended). 
• Hand disinfection at the entrance to the building and to the entrance to the 

laboratories should remain even after the Corona crisis has subsided. However, this 
is in the competence of the technical staff of the whole CEITEC (not only CEITEC 
Nano); therefore, continuous disinfection will be requested (provided by M. Kolář). 

3) Structural analysis laboratories 
• A disposable sock tray will be installed to the filter (provided by O. Man) 
• A mirror will be placed in the filter (provide by O. Man) 
• Due to the busyness of electron microscopes (especially Verios and Lyra), users will 

be sent an information email about the possibility of access to MIRA (provided by R. 
Kolář). 

• Software on Verios for EDS, EBSD and WDS Analysis Team has been unreliable for a 
long time; remediation is still in the process (the delay was also caused due to closed 
borders in recent months). The problem should be eliminated during July at the least 
to August 2020 (provided by O. Man). 

4) Electrical workshop 
• Following user complaints about the mess and unclear rules of use, the 

redevelopment of the electrical workshop has begun, which should be completed by 
the end of August 2020 at the latest. 

5) New information on CEITEC Nano website 
• A Document library has been added to the website (and is gradually being 

expanded), where lists of experienced users, quick guides and troubleshooting 
documents for individual equipment will be available to users (these documents will 
be then available in paper or electronic form directly at specific devices).  The 
members of the User Board shall review the available materials and, if necessary, 
propose amendments/additions. The members of the council should also suggest the 
priority instruments for which these documents should be developed as soon as 
possible. 

6) Late cancellation of reservations in the booking system 
• K. Bukvišová brought the question about the problem of late cancellation of bookings 

for busy devices (especially Verios) when some users send information about the 
cancellation very late (only a few hours before the actual booking time). Therefore 
during the training, future users will be instructed to inform other users about any 
cancelled reservation as soon as possible.  
R. Kolář also suggested a possible solution to this problem in the new booking systém 
– emails about cancelled (modified reservations would be sent automatically). 
Each user would be able to pick which devices the changes of reservations would be 



monitored and in what time interval this information would be sent to him (eq- 
changes made within 24 hours before the start of the reservation, etc.). 

7) Others 
• O. Wojewoda reminded that the online menu of CookPiont (on the web or Facebook) 

still doesn´t list allergens – E. Šťastná had previously contacted CookPoint via email, 
but without response. Therefore, R. Kolář will pass on the comment to the CookPoint 
management. 

• The User council will hold a joint barbecue with the users on the 2 July 2020. Founds 
for the purchase of small snacks (up to CZK 3,000) will be released for the 
organization of this event. 

• J. Hrubý has suggested playing football regularly at CESA playground (e.g. once every 
two weeks). Throughout a mass email, it will be found out the interest of users and, 
following the result of the survey, the organization of football meetings will be held. 

• Users asked Users´ council for advice about previously regular and popular 
international lunches/dinners, where participants brought home-prepared snacks, 
which they then shared with others. The users´ board will try to resume these 
meetings in cooperation with K. Vlková and J. Prušková. 

• The 5th CEITEC Nano User Meeting will take place this autumn. R. Kolář suggested 
changes in the program of the traditional meeting so that the meeting would be 
different from the previous ones. He suggested, for example, to organize the 
afternoon/evening party on the boat steamer on a dam. The decision on this matter 
will also make the users themselves. They will fill the questionnaire about possible 
forms of the event. This questionnaire will be prepared by R. Kolář and E. Šťastná. 

In addition to CEITEC Nano user meeting, R. Kolář and M. Urbánek underlined the declining interest 
of the participants in the presentation of their work in Poster Session. Therefore before the event 
itself, the leaders of individual research groups will contact their students, for whom the 
presentation of their own poster may be a preparation for larger conferences. 
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